
 
Zápis z 1. jednání Komise pro ŽP (5. 12. 2022) 
 
Přítomní:  
Natasa Edworthy, Štěpánka Rajová, Zdeňka Vorlíčková, Ivan Pavlíček, Ondřej Uher, Jaromír 
Pohan (šéfredaktor KZ j.h.) 
 
Zahájení schůzky 18:00, budova úřadu MČ Klánovice 
 
• Přivítali jsme nového šéfredaktora Klánovického zpravodaje pana Pohana a seznámili ho 

s naším záměrem uspořádat otevřené setkání s občany, a dále vznesli prosbu o možnosti 
prezentace této akce ve zpravodaji. 

• Pan Pohan nám přislíbil jednu stránku v následujícím čísle KZ (vyjde asi v polovině 
ledna). 

• Zpravodaj (lednové číslo) => pozvánka na otevřené setkání s občany včetně popisu akce, 
její formy a očekávání pro komunitu. Podklady pošleme v průběhu prosince. 

• Rádi bychom, aby finální podoba pozvánky, která bude otištěna v KZ byla připravena 
s předstihem tak, abychom jí mohli s předstihem zveřejnit na stránkách MČ a sociálních 
sítích (začátek ledna?). 

• Poslat panu šéfredaktorovi informace do pozvánky (kdy, co, jak) a zkoordinovat její 
podobu, dále náš výpis témat z pozvánky na dnešní schůzku.  

• Dále máme za úkol dodat vhodné fotografie k článku (pozvánce) – kdo má nápad, nebo 
přímo vhodnou fotku, pošlete mi prosím emailem, zkusím to koordinovat jednotně… 

• Dále by bylo dobré zveřejnit hotovou pozvánku s předstihem – stránky MČ, sociální sítě. 
• Dále nám byla nabídnuta možnost pokračovat v pravidelném informování o naší činnosti 

ve zpravodaji – následná „reportáž“ z akce s občany v lednu, další plány a budoucí 
činnost komise, atd. 

• Odsouhlasili jsme si konečnou podobu akce ve formě 3 wokshopů (otevřených diskusí 
občanů u kulatých stolů), které budou na místě probíhat – u každého kulatého stolu 
bude jeden okruh témat (Ulice – Zahrady – Les). Každý workshop bude moderovat 
minimálně jeden z nás, provede z něj zápis hlavních témat, požadavků ze strany občanů, 
konstruktivních podnětů… s vytyčenými dalšími konkrétními úkoly pro budoucí činnost 
KŽP… 

• Termín konání akce - blíže upřesněný čtvrtek po vydání lednového čísla Klánovického 
zpravodaje, od 18:00h (23. ledna?) 

• Místo konání akce – Školní jídelna. 
• Požádáme starostu o drobný příspěvek na občerstvení (zajistíme si sami po vzájemné 

dohodě).  
• Rozdělovník u vstupu – plakáty ke každému stanovišti (udělají děti?) + pomoc deváťáků 

na akci? 
• Moderátor - Přivítání, představení výstupů jednotlivých kulatých stolů… 
• Bude zřízena email. schránka na případnou přípravu témat, která nám mohou občané 

zasílat s předstihem, a dále pro zaslání podnětů a témat od občanů, kteří se nebudou 
moci na setkání dostavit osobně. 

 



Nad rámec programu projednáno 

 

• Lesní správce za Lesy ČR Zdeněk Žára => zkontaktovat a navázat spolupráci - možnosti 
případné prořezávky lesa přilehlého k ulicím, prasata, hospodářský plán v lese versus 
možnosti jeho rekreačního využití pro občany… Dále zjistit, kdo má náš les v místě na 
starost – konkrétní hajný => s kým můžeme řešit a koordinovat praktické části našich 
akcí. 

• Zjistit, v čí vlastnictví jsou všechny lesy přilehlé Klánovickým ulicím (nejen lesy ČR, ale i 
Lesy Hl. m. Prahy, soukromí vlastníci?)  

 
Ukončení schůzky v cca 20:00. 
 
 
Zapsal: Ondřej Uher 
 
Zápis zaslán: Magdalena Jandová, Natasa Edworthy, Štěpánka Rajová, Zdeňka Vorlíčková, 
Ivan Pavlíček, Jaromír Pohan 


